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Møde dato 

9. dec 2019 

Mødested 

Alminde-Viuf Fællesskole 

Møde tidspunkt 

Kl. 18:00 - 20:30  

Møde nr. 

4 

Mødeleder  

Søren Storm 

Afbud til 

srsto@kolding.dk 

Deltagere 

Trine Strandmark, Majken Åberg, Carina Ingwersen, Lenette Nielsen, Thomas Jensen, Tanja Grau 

Larsen, Lars Holger Hansen, Mette Schulz, Klaus Behrendt, Mogens Breinholdt-Storm, Emilie Funder, 

Daniel Pedersen Bruun og Søren Storm 

Afbud: Daniel Pedersen 

Bemærkninger 

Afdelingsleder Maria Nøjsen var inviteret med til skolebestyrelsesmødet. 

 

 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden blev godkendt 

 

2. Nyt fra 20 min 

a. Skolebestyrelsesformanden  

Skolebestyrelsesformanden orienterede skolebestyrelsen om, at der har været afviklet et 

brugernævnsmøde som handlede om besparelserne i Kolding Kommune, de nationale test og 

præsentation af den nye skolechef Karen Mortensen. Skolebestyrelsesformanden fortalte, at der på 

brugernævnsmødet havde været en orientering om årsagen til Kolding Kommunes økonomiske situation.  

 

Skolebestyrelsesformanden orienterede skolebestyrelsen om, at der er kommet et svar fra Steen Langhoff 

vedrørende besigtigelse af skolevejen ved Alminde-Viuf Fællesskole.  

Svaret fra Steen Langhoff ved By- og udviklingsforvaltningen er, 

Opsamling: Der sås ikke umiddelbart et behov for en skolepatrulje. Cyklistkrydsningen ved bumpet 

fungerede tilfredsstillende og fodgængerne færdedes alle i skolesiden. En egentlig cykelsti i østsiden syd 

for skolen vil bedre forholdene for cyklisterne, som i dag må færdes på en smal cykelbane. Cykelstien er 

udskudt til 2022 pga. kommende ledningsarbejder på strækningen. 

b. Elevrådet  
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Side 2 

Elevrådsrepræsentanterne orienterede skolebestyrelsen om, at de i elevrådet har drøftet projekt Zero 

Waste. De gav udtryk for, at det går godt med at sortere affaldet i klasserne, men at mærkaterne på 

affaldsspandene er for små. Elevrådsrepræsentanterne fortalte om processen i arbejdet med Zero Waste. 

To konsulenter fra pædagogisk center (PC) har lavet en workshop for elevrådet, hvor de nåede frem til 

nogle opfordringer til hvordan man kan minimere affald i madpakken. 

 

c. Skolelederen 

Vi har haft en god verdensuge i uge 46 med mange gode, forskellige læringsforløb på skolen. Der 

blev arbejdet med FN´s verdensmål på alle klassetrin hele ugen. 

Vi er nu officielt en røgfri skole.  

Juleklippedagen gik rigtig godt med stor tilslutning fra særligt bedsteforældre til elever i 

indskolingen. En god dag. 

Vi har rokeret rundt på nogle skemaer, så vi kunne dække en stilling grundet pensionering. 

 

3. Status på arbejdet med AULA 30 min v/skolens ledelse 

Orientering og drøftelse 

Et tilbageblik på start med AULA set fra ledelse og personalets perspektiv. Der må meget gerne 

komme input fra forældresiden ift brug af AULA samt funktioner mm. 

 

Afdelingsleder Maria Nøjsen fortalte skolebestyrelsen, at der i forbindelse med opbygningen af 

AULA er en hel del administrative opgaver, og at AULA løbende laver nye opdateringer. De næste 

opdateringer kommer i januar måned 2020.   

I forbindelse med SFO modulet i AULA, fortalte Maria Nøjsen, at Alminde-Viuf Fællesskole har 

meldt sig som forsøgsskole. 

 

Skoleleder Søren Storm orienterede skolebestyrelsen om, at skolen ikke har modtaget 

nævneværdige forældrehenvendelser vedrørende AULA.  

 

Medarbejderrepræsentanterne fortalte, at muligheden for kommunikation i AULA er god. 

Medarbejderne gav udtryk for, at brugervenligheden i AULA kan blive bedre.   

 

Forældrerepræsentanterne fortalte, at de er tilfredse med kommunikationsplatformen AULA. De 

kan opleve, at de ikke kan åbne alle dokumenterne i AULA, og i beskedsystemet kan det være 

svært at finde det pædagogiske personale.  Forældrene har oplevet, at mængden af informationer 

er tilfredsstillende. 

 

4. Forslag om ændring af bustider 20 min v/skolens ledelse 

Til udtalelse 

Forvaltningen har fået en henvendelse fra en borger i Vester Nebel, som ønsker at bustiden i bus 

534 hjem fra skole skal udvides med 5 min, så eleverne kan sættes af i et nyere huskvarter. 

Eleverne sættes af ved et busstoppested, hvor der er 800-1000 meter til deres huskvarter. 

Forslaget har den konsekvens, at borgere fra Møsvrå skal sidde 5 min længere i bussen. 

 

Skoleleder Søren Storm gennemgik den nuværende busrute og bustiderne for rute 534.  
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Side 3 

Skolebestyrelsen drøftede henvendelsen og udtalte, at eleverne fra Møsvrå ikke skal have en 

længere transporttid og forslår, at busruten kan ændres, så bussen skal køre hen ad Bavnehøj – 

Koldingvej, Ågaardvej og Donsvej.  

Udtalelsen fra skolebestyrelsen til forvaltningen vil blive udarbejdet af forældrerepræsentant 

Lenette Nielsen og skoleleder Søren Storm. 

 

5. Kommunal økonomi (uden elever) 30 min v/Klaus Behrendt 

Til orientering 

Hvad har det udmeldte budget for 2020-2023 umiddelbart af konsekvenser i forhold til 

personalenormering i det kommende skoleår. 

 

Viceskoleleder Klaus Behrendt orienterede skolebestyrelsen om skolens forventede budget for 

skoleåret 2020-2021. I fremstillingen af budgettet fortalte Klaus Behrendt om mulige konsekvenser af 

personalenormeringen.  

 

6. Punkter til fremtidig drøftelse 

Skolebestyrelsesvalget til april 

Valg af skolefotograf  

Tilsyn med førstehjælp 

Samarbejde med Vester Nebel skole 

Opfølgning på Aula 

 

7. Eventuelt  

 

Næste skolebestyrelsesmøde er tirsdag den 14 januar kl 19.00  

Lars Holger Hansen meldte afbud. 

 

 

 

 

 

 

 


